
Pripombe na Predlog Proračuna Občine Kanal ob Soči za leto 2014, na 28. redni seji občinskega 

sveta, dne 21.11.2013 

 
Risto Djurić – Nadzorni odbor: 

- NO daje pozitivno mnenje na predlog proračuna 
 
Svetnik Ivan Križnič: 

- Predlaga, da se sredstva za nakup opreme za Vrtec Kanal povečajo za 50.000 EUR (sedaj je v 
predlogu proračuna 100.000 EUR). Pove, naj se še enkrat preveri ponudbo. 

- Pri Osnovni šoli Kanal ni nikjer zaslediti investicijskega transferja. Misli, da določeno vsoto teh 
sredstev potrebuje vsak zavod. Predlaga, naj se doda 50.000 EUR za investicijski transfer. 

- Dokumentacija za Avtobusno postajališče v Ajbi je narejena. V proračun naj se za druge 
namene v Ajbi doda vsaj 100.000 EUR. 

 
Svetnica Milenka Pavlin: 

- Investicije se prelagajo iz leta v leto. Razočarana je, da ni v predlogu Ureditve Trga Kontrade. 
Meni, da bi se sredstva v višini 200.000 EUR dalo pridobiti iz Evropskih sredstev. S svetnico 
Milenko Pavlin se strinja tudi svetnik Marko Bucik. Svetnik Ivan Križnič sprašuje občinsko 
upravo, kje se zatika. Predlaga naj bodo v proračunu za leto 2014 sredstva vsaj za prvo fazo.      

 

Svetnik Klemen Stanič: 
- Priprave na proračun potekajo tudi na krajevnih skupnostih in na drugih nivojih. 
- Na občino se je vsako leto pošiljalo prioritetne sezname. Nekaj se je upoštevalo, nekaj ne. 
- Opozoril je na reševanje javne razsvetljave. Še vedno ni javne razsvetljave v Anhovem proti 

železniški postaji.  
- Urediti bi bilo potrebno valobran struge potoka Rohot. 
- Povečati bi morali število hidrantov v naseljih – širjenje vodovodnega sistema, zaradi 

nedostopnosti do središč naselij. 
- Opozoril je na zbirni center za ravnanje z odpadki v Anhovem. 
- Nadaljnje načrtovanje dostopne poti za zgornji del vasi Plave. 
- Odkup parcele v središču Plavi ter odkup parcele v središču vasi Gorenje polje (mrliška 

vežica). 
 
Svetnik Bruno Koncut: 

- Preveč vlagamo v  izdelavo projektne dokumentacije. 
- V Načrt razvojnih programov bi bilo potrebno vnesti nov projekt «Obvoznica Kanal«,  na 

katerega naj se prenese sredstva za projektiranje iz postavke »Projektna dokumentacija za 
cestno infrastrukturo«.  

 
Svetnica Vanda Colja 

- Potrebno bi bilo postaviti dve dodatni javni luči na ulici Petra Skalarja (ena pri kontejnerskem 
mestu, druga pri nogometnem igrišču). 

 
Svetnik Jožef Levpušček: 

- Zanima ga, kaj se bo delalo na cesti Kanal – Kal nad Kanalom. 
- V predlogu proračuna je tudi dokončanje Športnega objekta v Avčah. Želi, da bi se o 

dokončanju naložbe dogovarjali s športnim društvom. 
 
 
Svetnik Hasib Brdar: 

- Strinja se, da se mora začeti Ureditev Trga Kontrada. 



- Zanj so prioritete pitna voda, čistilne naprave, koriščenje evropskih sredstev, ceste. 
- Če se obnavlja Vrtec Kanal, želi da se obnovi tudi Vrtec Deskle. 
- Potrebna je javna razsvetljava ob igrišču v Desklah. 
- V proračun naj se doda 800 EUR za turnir v tenisu. 

 
Svetnik Jože Valentinčič 

- Sprašuje, kako se bo izvajala investicija v Kulturni dom Lig, če ne uspemo na razpisu? 
Odgovor direktorice občinske uprave je bil, da se bo investicija izvajala fazno. 

-  Za dokončanje Vaškega doma na Srednjem bi potrebovali še 3.111 EUR. 
 
Svetnica Mira Bandelj: 

- Kvaliteta vode v Ložicah je slaba. Predlaga, da se namesti membranska filtracija v vodorhram 
Ložice. V proračun za leto 2014 naj se da 100.000 EUR. 

 
Svetnik Slavko Jereb: 

- Strinja se z Ureditvijo Trga Kontrada. 
- Želi, da se v obrazložitve proračuna vnaša tudi vrednosti posameznega projekta, tako na 

investicijah, kot tudi pri vzdrževanjih. 
- Kaj je naložba Namakalni sistem Gorenje polje. 
- Pripombo ima glede višine projektne dokumentacije. Meni, da so vrednosti posamezne 

projektne dokumentacije zelo napihnjene.   
- Zanima ga, ali je 42.000 EUR za vzdrževanje JR namenjenih tudi za sanacijo te že zamenjane 

JR. Veliko zamenjanih svetilk je neuporabnih (30 % njene svetlobe). 
- Glede kulturnih domov: predlaga, da se v bodoče občinske prireditve selijo iz kraja v kraj, 

tako da bodo vsi doživeli nekaj te občine. 
 
Svetnik Marko Bucik: 

- Strinja se z Ureditvijo Trga Kontrada. 
- Glede Avtobusnega postajališča v Ajbi – strinja se, da se skuša ugotoviti možnost vrisa na 

cestišče, tako se investicija zmanjša in se preostanek sredstev nameni drugim potrebam v 
Ajbi. 

- Potrebno je narediti vsaj dokumentacij za rezervoar vode v Bodrežu. 
- Za Vrtec Kanal naj se zagotovi zadostna sredstva, da bo vrtec opremljen tako kot mora biti. 
- Sprašuje glede parkirišč na Partizanski ulici.  
- Objekt na Kanalskem vrhu (tudi pripomba svetnika Jožeta Valentinčiča) – potrebna je 

sprememba namembnosti za gostinski lokal. Župan odgovarja, da bo občina pri tem 
pomagala, kolikor bo v njeni moči.  

 
Svetnik France Pirih: 

- Predlaga, da bi se za vzdrževanje cest namenilo več sredstev. 
- Glede rezervoarja v Bodrežu bi se bilo dobro dogovoriti z lastnikom za odkup zemljišča. 

 
Svetnik Viljem Urbančič: 

- Zanima ga, ali so izpolnjeni pogoji (kulturni spomenik) za razpis za obnovo Kulturne dvorane v 
Ligu? 

- Strinja se z Ureditvijo Trga Kontrada. 
- Predlaga nadaljevanje ceste Ukanje (250 m -300 m). 
- Preveriti je potrebno sredstva za  vrtce in šole. 
 

Svetnik Bruno Koncut: 
- Kaj se bo naredilo s 100.000 EUR na dezinfekciji Plave. 

 



Glasovalo je 15 svetnikov. S 15 glasovi ZA je bil sprejet naslednji  
 

SKLEP 
 
Sprejme se Predlog Odloka o proračunu Občine Kanal ob Soči za leto 2014 in se opravi javna 
razprava, ki bo trajala do 11.12.2013. 

 


